Honeycomb Quiet Shield蜂窝无噪声屏蔽
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Honeycomb Quiet Shield蜂窝无噪声屏蔽
Honeycomb vents & Filters蜂窝通风孔&滤波器
Honeycomb蜂窝
The Honeycomb Quiet Shield are designed to provide high EMI shielding performance of up to 92 dB attenuation with very low costs.
该蜂窝无噪声屏蔽设计用于提供高的EMI屏蔽性能，可达92 dB衰减，却是非常的低成本。
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These vents are offered as an alternative to perforated metal or slots to reduce turbulence and noise by providing an unrestricted and quiet airflow.
这些通风孔被提供作为一个备选的穿孔金属板或槽以减少湍流和噪声通过提供一个无限制的和无噪声的空气流。
Shielding performance is achieved from two 1/4 inch thick honeycomb panels assembled in a cross cell configuration.
屏蔽性能的实现来自两个1/4英寸厚的蜂窝板装配在一个交叉单元形状里。
See picture for cross cell axample...
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The panels are mounted in high strength extruded aluminum frames with optional captive fasteners or thru holes as detailed below.
该面板装配在高强度的挤出铝框架里用可选的系留紧固件或透孔，详细的见下面介绍。
Frame to enclosure shielding comes from Twinseal.
框架到外壳屏蔽来自于双密封。
Our factory我们的工厂
We manufacture shielded doors, tents, filters, ventilations, enclosures and windows. We have a daily transportation all over the world within 24 hours. Our technical engineers will work together with you from the design phase trough final production.
我们制造屏蔽门，帷帐，滤波器，通风设备，屏蔽壳体和窗户。我们的技术工程师将与你一起工作从设计阶段到最终的产品。
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Complete faraday cages We even design and install complete Faraday Cages, for hospitals as well as military- and tempest bunkers. Because of the high variability of our product range, we are able to solve almost all your shielding problems. We distinguish ourselves, by short delivery times, economical solutions, and our ability to design and manufacture custom made products in
完全的法拉第箱子。我们设计和安装完全的法拉第箱子，用于医院及军事和防信息泄漏掩体。由于我们产品系列的高的可变性，我们能几乎解决你的所有的屏蔽问题。我们宣扬自己，短的交货时间，我们有能力设计和制造定制的产品。
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Number and location of the captive fasteners or through holes per side.
每边的系留紧固件或透孔的数量和位置
	  Standard Length标准长度
	Number Of Fasteners紧固件数量
	C
	D

	3" (A or B)
4" (A or B)
5" (A Only)

5" (B Only)
6" (A or B)
7" (A or B)

8" (A Only)
8" (B Only)
9" (A or B)

10" (A or B)
12" (A or B)
14" (A or B)
16" (A or B)
	1
1
1

2
2
2

2
3
3

3
4
4
5
	1.25"
1.75"
2.25"

.75"
1.00"
1.50"

2.00"
.75"
.75"

1.25"
1.25"
1.50"
1.25"
	NA
NA
NA

3.00"
3.50"
3.50"

3.50"
3.00"
3.50"

3.50"
3.00"
3.50"
3.25"


Shielding effectness屏蔽效能
	Standard Honeycomb Finish标准蜂窝终结
	H-Field磁场
	E-Field电场
	Plane Wave平面波

	
	100kHz
	10MHz
	1 GHz
	10 GHz

	
	
	
	
	

	Cross-Cell Honeycomb Finish交叉单元蜂窝终结
	H-Field磁场
	E-Field电场
	Plane Wave平面波

	
	100kHz
	10MHz
	1 GHz
	10 GHz
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Frame Style框架类型 
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Other finishes can be supplied if required.其它的终结根据需求进行供应。
Sequential Numbers For Standard Frame Sizes用于标准框架尺寸的序列号
	Vertical Size(A) of Frame框架的垂直尺寸
	Horizontal Size (B) of Frame框架的水平尺寸

	
	3"
	4"
	5"
	6"
	7"
	8"
	9"
	10"
	12"
	14"
	16"

	3"
4"
5"
6"
7"
8"
9"
10"
12"
14"
16"
	33
	34
	35
	36
	37
	38
	39
	310
	312
	314
	316


